
Protokół Nr 54/2022

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Porządku Publicznego
Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim w dniu 15 września 2022r.

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg załączonej listy obecności oraz
zaproszeni goście:

1.

2.
3.
4.

Radna - Anna Miczko;
Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 2 - Stanisław Gustyn;
Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa - Jarosław Dera;
Inspektor Referatu Rozwoju Gospodarczego - Marcin Koniszewski;

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Pan Robert Sieg, który po powitaniu
zebranych zaproponowała następujący jego porządek:

Otwarcie posiedzenia i przyje,cie porządku;
Opinia w sprawie projektu uchwały dot. przyjęcia regulaminu korzystania z
miejsca aktywności i rekreacji w Sołectwie Dziechowo;
Opinia w sprawie projektu uchwały dot. szczegółowego sposobu i zakresu
świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych;
Opinia w sprawie projektu uchwały dot. przyjęcia regulaminu utrzymania
czystości i porządku na terenie gminy Sępólno Krajeńskie;
Opinia w sprawie projektu uchwały dot. sprzedaży nieruchomości gnintowej
położonej przy ulicy Osiedle Słowackiego w Sępólnie Krajeńskim;
Opinia w sprawie projektu uchwały dot. ustanowienia siżebności gruntowej
przejazdu i przechodu położonej w Sępólnie Krajeńskim przy ulicy Nowy Rynek;
Zapoznanie się z pismem w sprawie poprawy bezpieczeństwa dzieci na ulicy
Wojska Polskiego;
Informacja w zakresie realizacji wniosków wysuniętych podczas poprzednich
posiedzeń Komisji;

9. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;
10. Wolne wnioski i zakończenie.

1.

2.

3.

4.

5.

6.

7.

8.

W/w porządek posiedzenia przy5ęto jednogłośnie.

Ad.2. Inspektor Referatu Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego przedstawił Komisji
projekt uchwaly Rady Miejskiej w sprawie przyjęcia regulaminu korzystania z miejsca
aklywności i rekreacji w Sołectwie Dziechowo.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały
(podczas głosowania obecnych 3 członków Komisji.
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Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.

Ad.3. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa przedstawił Komisji
projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu
świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych.
Poinformował, że proponuje się wprowadzenie trzech poniższych zmian:

- zmniejszenie częstotliwości odbioni odpadów komunalnych dla nieruchomości w
zabudowie jednorodzinnej od miesiąca listopada do miesiąca marca (odbiór będzie
następował w sezonie zimowym raz w miesiącu, a nie jak do tej pory dwa razy w
miesiącu;

- zmniejszenie częstotliwości odbiom zużytego sprzętu elektrycznego i elektronicznego
oraz odpadów wielkogabarytowych z dwóch razy do jednego razu w roku;

- wskazanie ilości oddanych opon do punktu selektywnej zbiórki odpadów.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej
(podczas głosowania obecnych 4 członków Komisji).

uchwały

Ad.4. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa przedstawił Komisji
projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie przyjęcia regulaminu utrzymania czystości
i porządku na terenie gminy Sępólno Krajeńskie. Nadmienii że podjęcie tej uchwały
jest konsekwencją zmian zaproponowanych z poprzednim projekcie uchwały.

Pani Turek zwróciła uwagę na zapisy dotyczące mycia pojazdów samochodowych poza
myjniami, jej zdaniem warto by te zapisy w miarę możliwości ujednolicić, zawrzeć w
jednym punkcie.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej
(podczas głosowania obecnych 4 członków Komisji).

uchwały

Ad.5. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa przedstawił Komisji
projekt uchwa§ Rady Miejskiej w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej
położonej przy ulicy Osiedle Słowackiego w Sępólnie Krajeńskim. Nadmienił, że
sprzedaż dotyczy nieruchomości gruntowej tj. działki nr 67/31. Dodał, że sprzedaż
została zaopiniowana pozytywnie przez Zarząd Osiedla Nr 2.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej
(podczas głosowania obecnych 4 członków Komisji).

uchwały

Ad.6. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa przedstawił Komisji
projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie ustanowienia shużebności gruntowej
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przejazdu i przechodu położonej w Sępólnie Krajeńskim przy ulicy Nowy Rynek.
Nadmienił, że służebność dotyczy niemchomości gmntowej tj. działki nr 3 77/ 1.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwaly
(podczas głosowania obecnych 3 członków Komisji).

Ad.7. Komisja zapoznała się z pismem mieszkanki Sępólna Krajeńskiego w sprawie
poprawy bezpieczeństwa dzieci na ulicy Wojska Polskiego.
Kierownik Referatu Gkr zaznaczył, że problemem jest fakt, iż ulica Wojska Polskiego
jest drogą powiatową, a mieszkańcy traktują ją jak gminną śląc maile do urzędu. Pan
Tomas, jako rozwiązanie, zaproponował ponowienie wniosku dotyczącego
zamontowania sygnalizacji świetlnej z czujnikiem prędkości na przejściu dla pieszych
obok Szkoły Podstawowej Nr 1. Przypomniał, że Starostwo Powiatowe nie odrzuciło
tego wniosku, tylko wskazało możliwość realizacji wniosku wspólnymi siłami, przez
zarząd i gminę. Jego zdaniem ten problem można by już dawno załatwić, bo nie są to
takie wielkie koszty. Wskazał również, że problem przekraczania dozwolonej prędkości
istnieje również na ulicy Chojnickiej.

Komisja jednogłośnie postanowiła ponowić wniosek o zainstalowaniu sygnalizacji
świetlnej na ulicy Wojska Polskiego na wysokości Szkoły Podstawowej Nr 1 (podczas
głosowania obecnych 4 członków Komisji).

Ad.8. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa oraz Inspektor Referatu
Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego przedstawili informację z realizacji wniosków
wysuniętych podczas poprzednich posiedzeń Komisji.

- przygotować i przedstawić na posiedzeniu Komisji szacunkowe koszty budowy ścieżki
pieszo - rowerowej w ciągu drogi wojewódzkiej na 241 na trasie Sępólno Krajeńskie -
Więcbork (do granicy z Gminą Więcbork) oraz informację o gruntach, które należy
wykupić celem realizacji tej inwestycji - Inspektor Referatu Irg poinformował, że w tej
sprawie pozyskano wytyczne od Zarządu Dróg Wojewódzkich. Na podstawie analizy
w/w wytycznych będzie można sporządzić przebieg ścieżki rowerowej, wykaz
gmntów, które będą niezbędne do wykupienia oraz określić przybliżony koszt
inwestycji;

- usunąć wierzbę zalegającą na placu zabaw na Osiedlu Jana Pawła II - Kierownik
Referatu Gkr poinformował, że; drzewo zostało usunięte.

skierować do ubezpieczyciela sprawę uszkodzonego ,,orlego gniazda"
zdemontowanego z w/w placu zabaw - Kierownik Referatu Gkr poinformował, że
sprawa odszkodowania za uszkodzone ,,orle gniazdo? została przesłana do
ubezpieczyciela;

!
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- wyregulować dwie studzienki na ulicy Sienkiewicza (naprzeciwko ,,Sezamu? i po
stronie byłego ,,STW?) - Kierownik Referatu Gkr poinformowai że w planie jest
spotkanie z nowym szefem rejonu, celem omówienia naprawy studzienek deszczowych
przy ulicy Hallera i Sienkiewicza, natomiast studzienki sanitarne będą robione przez
Zakład Gospodarki Komunalnej w czasie prowadzenia prac drogowych przez GDDKiA,
tak aby dwa razy nie blokować mchu;

- rozwiązać problem słomy zalegającej na ulicach miasta - Kierownik Referatu Gkr
poinformował, że pracownicy gospodarczy sprzątają słomę na bieżąco;

- doprowadzić do usunięcia zakrzaczeń i gałęzi, które ograniczają widoczność drogową
na skrzyżowaniu w Piasecznie, w okolicy stawów - Kierownik Referatu Gkr
poinformował, że rozmawiał w tej sprawie z właścicielem gruntu, który zobowiązał się
do przeprowadzenia wycinki;

- wyciąć dwa suche drzewa za Dziechowem w kierunku Lutówka - Kierownik Referatu
Gkr poinforrnował, że wpłynął wniosek Zarządu Drogowego w sprawie usunięcia drzew
wzdiż całej drogi. Pan Tomas nawiązał do konieczności wycięcia suchych drzew w
tzw. Gapim Lasku, byłby chętny do przeprowadzenia wycinki, w zamian za pozyskane
drewno ;

- przyspieszyć oznakowanie ulicy BoWiD - Kierownik Referatu Gkr poinformował, że
zadanie jest w trakcie realizacji;

- naprawić zarwaną nawierzchnię przy ulicy Młyńskiej 20 - Kierownik Referatu Gkr
poinformował, że ustalono iż naprawy dokonają wspólnie Zakład Gospodarki
Komunalnej z Zakładem Transportu i Usług;

Ad.9. Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokół ze swojego poprzedniego posiedzenia
w miesiącu sierpniu br. (podczas głosowania obecnych 4 członków Komisji).

Ad. 10. W wolnych wnioskach poruszono następujące sprawy:

- Pan Kąkol zwrócił się o przestawienie dwóch koszy na śmieci z okolic TKKF w
miejsce nowo postawionych ławek na promenadzie, tak aby tam przesiadujący nie
wyrzucali odpadów za okoliczny płot, tylko mieli możliwość ich wrzucania do koszy.
Komisja przychyliła się do możliwości przestawienia jednego kosza;

- Pani Miczko poinformowała, że podczas rozmowy mieszkańcy zasugerowali
możliwość ustawienia po jednej ławce w połowie ulicy Wojska Polskiego i na ulicy
Sienkiewicza;

- Pan Gustyn zasygnalizował, że na wjeździe na ul. Odrodzenia do sklepu ,,Rolnik? jest
znaczących rozmiarów dziura w nawierzcffii;
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- Pan Sieg zapytał o projekt uchwały dotyczący stref płatnego parkowania. Kierownik
Referatu Gkr poinformowai że projekt uchwały jest procedowany przez radcę
prawnego, na pewno nie będzie uchwalany podczas wrześniowej sesji Rady Miejskiej.
Po uchwaleniu projektu uchwały zostanie ogłoszony przetarg, po spełnieniu wszystkich
wymogów, strefy płatnego parkowania powinny zacząć funkcjonować w I kwartale
przyszłego roku;

- Pani Miczko zauważyła, że na Nowym Rynku w ,,miejscach zieleni? nie ma w ogóle
trawy, która została zniszczona przez ptaki. Zasugerowała, aby już nie sadzić w tych
miejscach trawy, a zamiast tego zasadzić tam np. rośliny płożące.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący zakończył posiedzenie.
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Przewodniczący Komisji
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